
 
 20190121 Protokoll Styrelsemöte Södra Trögs IK  
 
Information från Villaföreningen 
 
Kjell Åke Hallgren inleder från villaförening om at vikten av att samverka 
Ordförande fortsätter att presentera vad villaföreningen står för och vad de arbetar med. 
Trafiksäkerheten i Lillkyrka mm de är en motpart mot Kommunen samt Trafikverket. 
De ansvarar även för fornstigen, de ansvarar bla för skyltar röjning mm. 
De samverkar även med markägare runt Lillkyrka.  
De värnar om säkerheten, trivsel  
Grannsamverkan är en tung punkt i deras arbete, projekterades  fram under 3 år. Ordförande har direkt 
kontakt med Polisen. Villaföreningen delar gärna med sig av information från grannsamverkan till STIK. 
De informerar om STIK på deras hemsida, går att länka samman våra sidor. Lillkyrkavillaforening.se. Förslag på 
mötes blev att Martin Lidberg ska titta på frågan. 
De berättar om tidigare samarbete, villaföreningen har tidigare varit med och sponsrat evenemang som stik 
anordnat, skridskodisco, hoppborg till fotbollensdag. Sponsringen kan vara runt 8000-10000 tusen om det finns 
ett bra förslag. 
Valborg är även en dag som man kan samarbeta, där har även naturbyn varit med och bidragit med upplåta 
deras mark. Eld, kafeteria. Huvudsaken att det sker tillsammans. 
Villaföreningen är även behov av lokal, STIK ställer gärna upp med det. Kafeterian eller gamla klubbstugan. 
Villaföreningen har och jobbar hårt med få bättre trafiksäkerheten i Lillkyrka. De vill ta in bussarna vid 
parkeringen vid hallen istället för Skolan.  
Efter begärda trafikmätningar så har det visats sig att det körs väldigt fort i Lillkyrka. De ställer ett krav till STIK 
att vi ska informera alla medlemmar i STIK tar sitt ansvar när ledare föräldrar åker till och från STIKS aktiviteter. 
De informerar om att skadegörelsen har ökat kraftigt och det blivit farligt. Det har blivit personligt mot en 
boende i Lillkyrka.  
De misstänker att de ansvariga umgås med ungdomar från UG, de vill ha hjälp med att prata med ungdomarna. 
Sen körs det med bilar utanför vägar och gator i Lillkyrkan, på gräsmattor mm. De ungdomarna är fortfarande 
okända. Det är en Volvo med ljusramp plus en bil till. Där ska vi hjälpas åt att reda ut vilka det är! 
De har även fått information från polisen om penningmålvakter, de delade ut ett informationsblad. 
De avslutar med att förtydliga att vi bör samarbeta då det är ett litet samhälle, närmast ligger Valborg! 
 
  
 
 
§110  
Närvarande: Henrik Jowilin, Henry Petersén, Petter Hörberg, Niklas Hallgren, Martin Lidberg, Anna Linder 
Frånvarande: Peter Hedman, Fanny Knutsson, Johanna Krantz. 
 
§ 111 Mötet öppnades av ordförande  
§ 112 Val av sekreterare: Styrelsen valde Niclas Hallgren till sekreterare  
§ 113 Val av justerare: Styrelsen valde Henry och Petter till justeringsmän  
§ 114 Godkännande av dagordning: Styrelsen godkände dagordningen  
§ 115 Valberedningsarbetet: arbete sker i en separat lista 
De som är klara som ledamöter är Jessica Enholm, Jan Peterson! 
§ 115 Föregående protokoll: Föregående protokoll lades till handlingarna 
 
§ 116 Grenledarrapport:  
• Fotboll Seniorer: börjat träningar, mycket bra uppslutning, fler hör av sig om provspel. 

• Innebandy senior: Tuff höst, folk slutat och börjat. Nu är det bra drag, de vann mot serieledarna. Feedback, 
stå inte och rök utanför dörrarna, gå gärna runt hörnet. Samt informera om hastigheten till och från 
träningarna 

Innebandy motion: Mycket folk, För mycket A-lagsspelare på motionen. Bör styras upp för att få tillbaka alla. 



 • P07/08: Är igång och tränar en gång i veckan.  

• F09/10: Är igång och tränar en gång i veckan. 15 tjejer nu, hög ljudnivå. Bra drag roligt, många 09:or kommit 
tillbaka. Sammandrag i Lillkyrka 3 Februari, matcher mellan kl10-12. Beställt lite extra sarg. De kommer delta 
med två st tjejlag, Grön och Gul. 

• P/F 11: Är igång och tränar en gång i veckan. Laddar inför poolspel fotboll. Kommer anmäla två lag, osäkrt hur 
fördelningen kommer bli, mix eller tjejer killar. 

• Idrottslek: Årskull 12/13 är igång och tränar en gång i veckan. Bra snurr, många 12:or. Behöver få in nya 
ledare. Årskull 14 har kommit igång och provat 2tillfällen vid samma tid som 12/13. Bör se över hur lag 
indelningarna ska bli. 

Seniorgymnastik: Mycket frågor kring medlems och deltagaravgifter. Bör lösas. 

 
Innebandy damlag: Skulle börjat i onsdags, men dåligt väder så det blev inställt, dålig uppslutning, 7-8 st. 
Behöver bli fler. Ska försöka ha ett möte för att se vilka möjligheter som finns 
 
§117 Uppföljning/rapport grupper  
a) Sponsorgrupp: Kontakt kommer tas med Landström, eeltown ska ha en skylt.    
b) Cafeteriagrupp: Dyr frakt, vi bör ta ett samtal och se om det går att pruta på frakten. Måste beställa för över 
6000:- om man vill ha fraktfritt. Det är inventerat inför sammandraget. Hamburgerbrödet står hos Gustav. Lite 
osäkert på vart hamburgarna är.  
c) Hemsida/sociala medier: Rullar på med information från lagen. Rensat bort gamla sidor med tanke på GDPR. 
d) Ungdomsgården: Nytt schema framtaget av Henrik. Schemat gås igenom idag. Många barn är inlagda på 
laget.se.  Martin tar fram ett utkast till en verksamhets rapport som ska lämnas till kommunen. Henrik har 
förslag på att få in föräldrar till barnen som är på UG att de ska stå också. De kan vara en möjlighet att få in fler 
aktiva och engagerade föräldrar i föreningen. Styrelsen måste även få fram en eller flera personer som 
engagerar sig för UG. 
 
§ 118 Ekonomirapport: Anna går igenom ekonomin för 2018. Kommunalt bidrag, vad är det hur får vi ut det? 
Petter tar kontakt med kommunen. Bättre rutin vid hantering av kontanter. Ser ut som vi går back ca 1300:- 
oroväckande då vi inte gjort några större inköp. Efter tömning av diverse påsar så hittade vi  några hundra till. 
 
  
§ 119 Genomgång information mail brev mm: - 
 
 
§ 120 Uppföljning /Information  
 
 
§121 Övriga frågor  
 
§122 Boka och planera nästa möte: Nästa möte Torsdag 24 januari kl.19.00. Kallelse skickas via laget.se- 
samtliga skall besvara ja eller nej i god tid innan mötet  
 
§123 Mötet avslutades av ordförande  
 
 
_____________________________________ ___________________________________  
Henrik Jowilin, ordförande                                   Petter Hörberg, sekreterare  
 
 
 
___________________________________ ___________________________________  

Martin Lidberg justeringsman                               Niklas Hallgren, justeringsman 


